
MISSATGE DEL PRESIDENT 

 

Torne a saludar-vos des d’este butlletí, una altra vegada amb afecte, i ara també amb la voluntat 

de comentar allò que ha ocorregut aquest semestre, i contar algunes coses que potser no coneixeu. Anem 

a repassar, si voleu, de tot un poc: els congressos, els concursos, la premsa i la divulgació de la 

neurologia, i canvis organitzatius que poden afectar-nos o bé dels quals som protagonistes. 

La segona part de l’any sempre vé carregada de congresos y activitats científiques. Els que reben 

més assistència per la majoria dels membres de la SVN són les Reunions Anuals, bé la pròpia de la SVN, o 

bé la de la SEN a Barcelona. Enguany, les dos han avançat un poc la data de celebració, i a mí, crec que 

com a la majoria de vosaltres, m’ha semblat bé i ha produït que el mes de Desembre, el de Nadal, haja 

segut personalment més raonable d’allò que acostumava a ser. La SVN també ha participat en el Curs 

Multidisciplinar que organitzà la Sociedad Valenciana de Hipertensión Arterial y Riesgo Vascular, i recolzà 

les jornades d’epilepsia organitzades a Altea; per a l’any que vé, recolza l’organització del V Curs de 

Neuropediatria que també organitza el Dr. Mulas i les Jornades de Sanitat Militar que pròximament tindran 

lloc a València. Alguns apectes de la passada Reunió Anual de la SVN que celebràrem a Alboraia, els tracta 

en una nota expresa el Dr. Parra que tingué l’ocasió de participar en l’organització.  

En aquella Reunió ja sabiem tots quan i com s’anava a dur a terme la fase de concurs de la 

convocatòria de places per a neuròlegs de la Comunitat Valenciana. Una convocatòria d’aquestes sempre 

és motiu inacabable de converses. Esta, possiblement més que cap altra, per moltes raons: pel número de 

places, unes poques més de les que havien segut convocades les últimes dos ocasions; pel fet de no saber 

exactament quines eren; per les expectatives generades de consolidació del lloc de treball, que a la nostra 

Comunitat no eren tan grans com a la resta de l’estat; no sé si per fí, pel mètode d’avaluació. Finalment, 

vaig ser nomenat com a membre del tribunal per la Conselleria. Personalment em va sorprendre. La 

Conselleria de Sanitat no venia obligada legalment a nomenar representants de les societats científiques 

en els tribunals d’aquest concurs. No obstant això, des del Instituto Médico Valenciano, com a federació de 

societats científiques, s’instà a la Conselleria a acomplir un acord verbal previ de que les societats 

científiques nomenaren representants en els tribunals, i regular legalment eixa participació. Compromís 

que, en aquest concurs, en acabant va tindre un acompliment parcial, ja que la Conselleria nomenà només 

part dels representants propostos per les societats científiques. Com a mostra, la SVN, que havia proposat 

president i vicepresident com a vocals titular i suplent respectivament, i finalment el vicepresident no va 

estar nomenat per la Conselleria.  Altres societats científiques no van vore cap dels seus representants en 

el tribunal (alguna per error seu, en proposar persones que per raons legals no podien formar part del 

tribunal) i altres van comprovar que la Conselleria replegava completament la seua proposta. El tribunal de 

neurologia ja sabeu que va ser relativament diligent i acabà de valorar tots els exercicis en la primera 

quincena de Novembre; però pel anonimat que l’administració ha imposat i els mecanismes peculiars de la 

convocatòria no s’han fet públics els resultats de l’avaluació i no sabem quina és la valoració de cada qual. 

Seria millor que tot anara més de pressa, però ja veem que la convocatòria portarà fins al seu final les 

seues peculiaritats. La valoració en general haurà de ser bona: serem més neuròlegs amb estabilitat 

laboral per poder fer millor la nostra faena, defensar-la i promocionar-la. 

Hem procurat fer un poc de marketing de l’especialitat. M’haureu pogut vore en els mass-media 

amb motiu d’un curs de divulgació de neurologia per a no neuròlegs, en el qual la SVN participava però 



que organitzava el Dr Mulas per a la SEN, o el dia de l’Alzheimer, quan em van traure pel Canal 9 alhora 

que les cadenes estatals mostraven el Dr. Cacabelos, o potser algun altra volta. Hem participat, com 

també molts de vosaltres heu fet, en activitats divulgatives: l’esmentat curset de neurologia per a no 

neuròlegs, una conferència al públic organitzada per la AFA de València, i especialment en un projecte 

d’informació al pacient que ens proposà el Instituto Médico Valenciano com a mitjancer de la Conselleria, i 

que expliquem a banda pel seu possible ús com a consentiment informat. Mirarem de continuar estes 

activitats promocionals i divulgatives, i ja tenim projectades, per un costat, la confecció d’un compendi 

d’informació als pacients sobre malalties neurològiques, al qual tots esteu convidats a participar, i per 

altre, unes jornades sobre trastorns cognitius en neurologia dedicat a personal sanitari no facultatiu que 

hem presentat a l’EVES. 

Enguany tornem a fer l’Assemblea Ordinària en un dissabte d’hivern, com era clàssic. Vindrà bé 

avançar la data perque n’hem de celebrar un altra, Extraordinària, per adaptar els nostres estatuts a la 

nova Llei Orgànica d’Associacions, cosa que hem de fer obligatòriament a risc de restar il·legals si no ho 

fèrem. La idea de la Junta Directiva és fer-la coincidir amb la Reunió Anual de manera que puga arribar-se 

al quòrum necessari per a la modificació d’acord als Estatuts vigents. He de rogar-vos atenció davant el 

tema, i que participeu en l’Assemblea que oportunament convocarem, perque l’adaptació dels nostres 

estatuts és una obligació legal  que no podem ajornar. 

Finalment, replegant la suggerència de la Dra. Martín, qui va presidir la SVN molt acertadament 

els darrers anys, volem elaborar una cartera de serveis de neurologia, cosa que tindrà presumiblement un 

ús ample com a ferramenta promocional de l’especialitat a nombrosos àmbits. Actualment la cartera és 

només un catàleg de prestacions, però crec que ja val la pena que el presentem al butlletí. Espere poder 

presentar-vos el projecte més avançat en un futur. 

Ja n’hi ha prou. Només vull despedir-me afectuosament i desitjar que ens trobem, tant 

agradablement com sempre, a la pròxima Assemblea ordinària del quinze de Febrer. 
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